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Til årsmøtet 2010. 

 

Forslag fra styret 

LEGGE MÅLEBREV PÅ HJEMMESIDEN 
Styret foreslår at alle målebrev blir lastet opp og lagret under eget området på hjemmesiden. 
 
BEGRUNNELSE: 
Det vil gi et bedre arkiv, og gi målerne enklere tilgang til målebrev i forbindelse med eierskifte og ved 
kontroll av målebrev. 
I henhold til klassens konstitusjon skal alle målebrev arkiveres av ICAs visepresident. Han vil da enkelt 
kunne hente det fra dette arkivet på vår hjemmeside. 
( Det svenske seilforbundet har et slikt arkiv hvor alle 2,4m målebrevene ligger ). 
 
Harald Rolfsnes 
Leder 
 

 

 

Med hilsen 
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